

# Learn how we're investing for your future.

Join us for our **Public Information Meeting.**

# Apprenez comment nous investissons pour votre avenir.

Joignez-vous à notre **assemblée publique d'information.**

This autumn, CPP Investments – the organization responsible for investing Canada Pension Plan (CPP) contributions not immediately needed to pay benefits – will be holding a public information meeting for your region so that you can hear directly about how the CPP Fund is doing. It will also be an opportunity to receive answers to your questions about the CPP Fund from a member of our senior management team.

Learn more at:  
[cppinvestments.com](http://cppinvestments.com)

## Public Information Meeting

**Where: Charlottetown, PE**  
Delta Hotels by Marriott  
Prince Edward  
18 Queen Street

**When:** Monday, October 28, 2024  
6:00 p.m. – 7:00 p.m.



Register at:  
[cppinvestments.com/for-canadians/public-meetings](http://cppinvestments.com/for-canadians/public-meetings)

En automne, Investissements RPC – l'organisme responsable de l'investissement des cotisations au Régime de pensions du Canada (RPC) dont il n'a pas immédiatement besoin pour verser les prestations – tiendra une assemblée publique d'information dans votre région afin de vous présenter directement les résultats de la caisse du RPC. Ce sera également l'occasion d'obtenir les réponses d'un membre de notre équipe de direction à vos questions sur la caisse du RPC.

En savoir plus sur :  
[investissementsrpc.com](http://investissementsrpc.com)

## Assemblée publique d'information

**Lieu : Charlottetown, Î.-P.-É.**  
Delta Hotels by Marriott  
Prince Edward  
18 Queen Street

**Date :** Le lundi 28 Octobre 2024  
18 h à 19 h



Inscrivez-vous au :  
[investissementsrpc.com/fr/pour-les-canadiens/assemblees-publiques/](http://investissementsrpc.com/fr/pour-les-canadiens/assemblees-publiques/)